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ZARZĄD OSIEDLA
z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Renardowice''

z dnia 20 wrześ nia 2017 r. o godz. 17@ w Gimnazjum Publicznym nr 1 przy ul. Polnej 33

1. Zebranie otworzył i poprowadził przewodniczący Zauądu Osiedla Kazimierz Urbański.
Przywitał mieszkańców otz zaproszol7ych gości: burmistrza Mariana Błachuta, radną
powiatową Ewę Kmiecik - Wronowicz, wicedyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego
AleksanĘ Cielecką zastępcę komendanta Straży Miejskiei Leszk ą Czonkł mJ 4sn
Kamila Chrapka Dzielnicowego osiedla..Renardo*i""". 
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2. Na sekretarza zebtania przewodniczący zaproponował Darię
zgodę. Kandydatura została przyjęta przy 37 głosach za, l
0 głosów przeciw. Do Komisji Skrutacyjnej Ogólne Zebranie
Bekas, Konrada Janusza i Sebastiana Stypułę. Osoby v"ryraziĘ
przyjęte jednogłośnie (38 głosów za),

3. Przewodnicząca Komisji Sknrtacyjnej Anna Bekas
W zebraniu wzięło udział 38 osób, co daje ilośó
zgodnie z § 8ust.1 Statutu Osiedla ,.Renardowice".

wymaganą do

4. Ogólne Zebranie Mieszkńców przyjęło porządek obrad zaproponowany plzęz
przewodniczącego (37 osób za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 0 przeciw).

Ogólne Zebranie Mieszkańców ptzyjęło protokół z poprzedniego Ogólnego Zębtania
Mieszkańców z dńa2I.09.2016 r. (37 osób za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 0 przeciw).

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z działalności zatządls, za okres od ż2 września
2016 do 20 września 2017 r. Przewodńczący przypomniał, że sprawozdanie dotyczy okresu
pomiędzy zebraniam| a zatem obejmuje okres od 22 września ub. do 20 września br.

Po odczytaniu sprawozdania zgodnie z porządkiem Ogólnego Zebtania Mieszkańców
dyskusja nad sprawozdaniem. Brak dyskusji.

Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. porządku tj. odczylał tteśó UchwaĘ nr 112017 -

dołączono do protokołu jako załączntk. Sprawozdanie Zarządu Osiedla ,,Renardowice" za
rok2016 - 2077 zostńo przylęte przy 37 osobach za, 1osoba wstrzymała się,0 przeciw.

Przewodniczący przerwał prowadzenie zebrania i przy,witał przewodniczącego Rady
Miejskiej Dwniana Żelaznego, który pojawił się pózniej.

Przewodniczący przedstawił mieszkńcom propozycje rozdziału bud:źefu w wysokości
57 333 zł na rok 2018. Przy braku dyskusji odczrĄał treśó Uchwały nr 2/2017, któłą
dołączono do protokołu jako załącznlk. Budżet został przyjęty przy 37 osobach za, l osoba
wstrz}rynała się, 0 przeciw.

11. Przewodniczący przedstawił propozycje zadail do budZetu gminy na rok 2018 i otworzył
dyskusję:
a) Przewodniczący poinformował mieszkńców o planie zamialry kanalizacji

ogólnospławnej na kanalizację deszczową na terenie osiedla. Ścieki sanitame i woda
deszczowa zostaną rożdzielone, a woda z osiedla będzie odprowadzana w 3 miejsca: do
cieku wzdłuZ Dk-l, do rowu wzdłuż posesji pana Duraja i Kanafu Ulgi oraz do studni
zbiorczej przy ul. Węglowej. Na wykonanie przepięć PIM potrzebuje ok. 2-3 lat.

b) Ewa Kmiecik Wronowicz, która musiała wyjść wcześniej z zebrańa, poinformowała
mieszkńców, że perńa Wspomożenia Wiemych przysĘpiła do programu Caritas
i poprosiła o przekazanie tej ilformacji osobom będącym w trudnej sltuacji finansowej.

Protokół

stwierdziła

5.

6.

7.

8.

9.

l0.

Pismo
? 9 -0s- ofi&§§6łgńcy, którzy zg}osą się do OPS'u i przejdą weryfikację, będą mogły skorzystać
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w dawnej szkole specjalnej, Po wyjściu Ewy Kmiecik-Wronowicz Komisja Skutacyjna
poinformowała Przewodniczącego, że liczba mieszkańców biorących udział w zebraniu
wynosi 37.

c) Zdzisłallł Głombek zwrócił uwagę na ciek worlny przy ul. Św. Barbary. Zdanięm
mieszkańca znajdujące się w niej żury całkowicie się rozsypały i pospadały na dno.
Burmistrz Marian Błachut wyjaśnił, że problem z rozwięaniem tej sprawy wynika
z fakta, żę administratorem cieku j est spółka Młynówka.

d) Janusz Paszek prosił, by do propozycji do budżetu gminy dodać również wykonanie
nakładki na ul, Hożej, gdyż jej nawierzcł,nia zaczyna pękać. Temat został dopisany do
propozycji zadń. Mieszkaniec zwrócił również uwagę na to, że firmy zajmujące się
usuwaniem awarii wykorzystują technologie pozostawiające wiele do życzenia, co
przyspiesza niszczenie dróg.

e) Leszek Kosiba z Koła Emerytów i Rencistów zwrócił się z prośbą do mięszkńców
o wsparcie działń Koła. Wyjaśnił, że rozwija się ono bardzo dynamicznie i należy do
niego spora grupa mieszkańców Osiedla ,,Renardowice".
Przewodniczący Kazimierz Urbanski wyj aśnił, że pieniądze z budżetu osiedla mogą
wspieraó wyłącmie zadania własne osiedla i jednostek publicznych grrriny.

f) Andrzej Kasperek pyl:Ń czy nie można by umieścić 3 lub 4 tablic ogłoszeniowych
w miejscach najbardziej uczęszczanych. Pozwoliłoby to rozwięaó problem wieszania
ogłoszeń na drzewach czy słupach energetycznych.
Przewodniczący poinformował, że złożył w tej sprawie wniosek podczas sesji Rady
Miejskiej.

12. Przewodniczący odczytń Uchwalę nr 3/2017, którą dołączono do protokołu jako zńącznik.
Mieszkańcy przegłosowali wszystkie propozycje do budżetu gminy: 37 osób zą 0 osoba
wstrzymała się, 0 przeciw.

13. Ogólne Zebranie Mieszkańców przegłosowało Uchwałę nt 4/2017 o udzieleniu
upoważnienia Zarządowi Osiedla ,,Renardowice" do zg}aszania propozycji zmian zńń
w trakcie roku budźetowego w ramach niewykorzystanych środków finansowych dla
Osiedla ,,Renardowice" na rok 2018, klórą dołączono do protokofu jako zŃącznik.
Uchwała została przegłosowana 37 osób za,O wstrzymała się, 0 przeciw.

i4, W sprawach bieżących i wnioskach w ramach dyskusji podjęto następujące tematy:

a) Zdzisław Głombek zwrócił uwagę, że przy Szkole Podstawowej nr 2 jest ograniczenie
prędkości do 40 km/h, a tiry jeżdżą tą trasą ok. 60-80 km,/h i prosił, by od czasu do czasu

pojawił się w tym rejonie patrol policji,

Dzielnicowy Kamil Chrapek wyjaśnił, źe tematem prędkości zajmuje się Wydział Ruchu
Drogowego w Bielsku-Białej i jedyne co moźe zrobić to monitorować miejsca, w
których dzieci chodzą do szkoĘ i przekazywaó informacje do odpowiednich jednostek.

Poinformował również mieszkńców o aplikacji Krajowa Mapa Zagrożeh i zachęcił do

korzystania z niej. Aplikacja pozwala na wskaz}rłanie miejsc, w których notorycznie
dochodzi do przekraczania prędkości. Wystarczy wyszŃać Mapę w wyszukiwarce
Google, wybrać miejscowość i ulicę, a następnie * przy wykorzystaniu jednej z zakładek

- ftskazać problem. Kami1 Chrapek zapewnił, że rozwiązartie działa, równocześnie
podkreślając, że skorzystanie z aplikacji nie ma nic wspólnego ze zg}aszaniem

interwencji toteż reakcja nie będzie naĘchmiastowa.



b)

Przewodniczący prosił mieszkańców, by rozsądnie korzystali z tego typu rozńęń,
gdyź konieczność wysłania patrolu w darre miejsce często oznacza, że nie może udzielió
pomocy w innym,być może znacznie waźniejszym miejscu.

Jerzy Przygoda p}tał o datacje do pieca gazowego. Wyjaśnił, że w tym roku spóźnił się
zę złożeniem wniosku i chcia] wiedzieć, czy w przyszĘm roku program nadal będzie
obowiązyrłał.

Burmistrz wyjaśnił, źe środki pochodzą z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i że w przyszłW roku ma nastąpić zmiana w kwęstii opłat środowiskowych.
Do tej pory połowa z opłat wnoszonych przez gminę i zakłady do puli wracała z
powrotem do samorządu. Po zmianach nie będzie już tak dużDich możliwości, gdyż
środki z Katowic będą trafiały do Warszawy i nie wiadomo, w jaki sposób będą
rozdysponowywane.

Jan Świerkosz pytat, d|aczego w temacie modemizacji odciŃa od ul. Węglowej do
mostka nic nie zostało zrobione. Zatswńył, żę w ostatnich dniach rów był na pograniczu
wylania. Stwierdził, że raz na jakjś czas powinien być on czyszczony, a obecńe można
w nim znaleźć niemal wszystko.

Burmistlz wyjaśnił, że ciekiem zarządza spółka MĘnówka Komorowice, a gmina - nie
będąc jej administratorem * nie może nic zrobić w t}..rn temacie- Dopiero po przejęciu na
własność cieku sltuacja ulegnie zmianie. Burmistrz zwrócił również uwagę, by w tak
wżnych tematach mieszkańcy starali się wykazaó większą odpowiedzialnością,
zwłaszcza że za problemy z przepływem w znacznej mierze odpowiada wm:cana do
ro\ł1l trawa czy poobcinane ruje.

Józef Siwiec zalważył, że zbiomik retencyjny kanału ulgi pod wałem jest bardzo
zarośnięty i py.tał, czy ktoś go czyści.

Burmistrz zapewnił, że temat został przekazany spółce PWiK, która odpowiada za
monitorowanie kanału i jego drożnośó.

Przewodniczący stwierdził, że zabetonowanie otworów technologicznych powinno
rozwiązaó ten problem raz na zawsze.

Józef Siwiec zwrócił uwagę na bałagan, jaki panuje przy kontenerach na odzież,
należących do PCK,

Przewodniczący powiedział, że na każdym z kontenerów jest numer telefonów i w
przypadku nieporządku, wystarczy pod ten numer zadzwonić,

Janusz Paszek powiedział, że stan drzewostanu na terenie Sp nr 2 wymaga
inwentaryzacji, gdyź niektóre drzewa są połamanę i uszkodzone, co stanowi zagtożenie
dla dzieci. Wskazał również na zniszczone przez korzenie drzew alejki oraz zalegające
na chodniku liście. Mieszkaniec pltał, czy lJtząd, Miasta może cokolwiek zrobić w tym
temacie.

Burmistrz wyjaśnił, że 2 tygodńe wcześniej rozmawiał z dl,rektorem szkoły
o kontenerze na liście i temat ten miał zostać zakończony. Zadeklarował, że sprawdzi
czy zadańe zostało r*ykonane . Zgodził się z mieszkańcem, że drzewa wynagają
inwentaryzacji, a bezpieczeństwo dzieci jest priorytetem, Wyjaśnił równocześnie, że

c)

d)

e)



tego t}pu sytuacje wynikają z braku środków finansowych, a brak wiąe się
z konicznością przystosowania szkół do wprowadzonych przez władze zmian
ł, szkolnictwie.

g) Emil Legat zapytń czy wiadomo coś więcej w temacie budowy drogi technologicznej.

Burmistrz wyjaśnił, że nadal są dwie koncepcje. Pierwsza, optymalna, to wybudowanie
bezkolizyjnego skrzyżowania przy Wiśle. Z tą koncepcją wiąźą się jednak dwa
problemy: ogronne koszty oraz fakt, że rozwięanie to wymagałoby przebudowy
w pasie drogi krajowej, a gmina nie może prowadzió żadnych działń na t}m terenie.

W związku z tym koncepcja ta musiałaby byó realizowana przez rząd i bylaby od jego

decyzji lzależriona. Wariant drugi, niezależny, wykorzystywałby obecne rczńązania
komunikacyjne i skzyżowanie DK-1 z ulicą Węglową. Burmistrz wyjŃnił, że nie ma
jeszcze projektu i nadal są to koncepcje, alejeśli zadanie mabyć nea]izówane, to należy
się go podjąć jak naj szybciej.

h) Adam Rojowski prosił o wyjaśnieńe jak wygląda kwestia poruszania się po ścieżce
rowerowej pieszych.

Kamil Chrapek wyjaśnił, że kńdy pieszy, który się po niej porusza, popełnia
wykroczenie, gdyż może skorzystać z chodnika, jaki znajduje się po drugiej stronie
jezdni.

i) Burmistrz przedstawił temat pzebudowy wodociągów w ul, Traugutia, na który gmina
ptzeznaczyła ponad 1 mln zł. Zwrócił uwagę, że w rejonie Traugutta koncentrują się 3
nitki wodne. Największy problem istniał na skrzyżowaniu ul. Traugutta
z Krzanowskiego, ze względu na starą kanalizację w chodniku. Bardzo duZym
probiemem były również wyjątkowo wąskie rury,, do których woda wpadała z rur
o przekĄu 800 do 600 i zostawńa zdłavljona. Dzięki zwiększeniu przekrojów oraz
wprowadzeniu rur o fi 1200 problem wody w dużej mierze powinien zostać rorwięany.

Na Ęm dyskusję zakończono.

15. Przewodniczący Kazimierz Urbanski podziękował mieszkańcom i zaproszonym gościom za
przybycie i na tym zakończył Ogólne Zebranie Mieszkńców.

Sekretarz Ogólnego Zebt ania

lkboĄrLĄ_.

Przewodniczący Ogóhego Zebrutia:

PRZEVODN|CĄCY ZARZĄDU
osicdlc.Rcn.,dowicc.

ruinie.firaols*t

kazimierz urbanskiDaria urbńska


